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Zápis z 6. zasedání Školské rady 

 
Datum: 22. dubna 2014 

Přítomni:  Mgr. Milan Šoba, Lubomír Špaček, Mgr. Ivo Polák, Mgr. Michal Souček,  

Mgr. Monika Nováková, Mgr. Josef Pulkrábek, Mgr. Silvie Vašková 

Ing. Svatava Dvořáková, ředitelka školy 

Omluveni: Ladislava Lebišová, Miroslav Nečesaný  

Program 

1. Zahájení 

2. Projednání rozpočtu na rok 2014 

3. Vyjádření se k rozboru hospodaření a navržení opatření ke zlepšení hospodaření 

4. Burza středních škol v Blansku 

5. Aktuální informace o přijímacích zkouškách 

6. Další aktuality a diskuze 

7. Závěr 

Usnesení 

a) Školská rada schválila program zasedání. 

b) Ředitelka školy Ing. Svatava Dvořáková seznámila členy ŠR s  rozpočtem na rok 2014. 

c) Ředitelka školy Ing. Svatava Dvořáková seznámila členy ŠR s hospodařením a navržením 

opatření ke zlepšení hospodaření. Škola musela Kraji odvést z investičního fondu tentokrát 

jen 75%, jiné roky to bylo až 84%. Tento rok se plánuje investovat do oprav 600 000,- Kč 

(kotelna, oprava střechy, obnova IKT učebny, podlaha v tělocvičně) 

d) Ředitelka školy Ing. Svatava Dvořáková oslovila starostu města Blanska s dotazem jak dále 

organizovat Burzu škol v Blansku. Pan starosta přislíbil vyvolat jednání se základními  

i středními školami. 

e) Školská rada byla seznámena s počtem přihlášek na obory OA a SZdŠ Blansko 

f) Na podzim 2014 se budou konat nové volby do ŠR. 

Předseda ŠR a ředitelka školy poděkovali členům rady za práci. 

 

V Blansku 30. dubna 2014 

 

Zapsala: Mgr. Silvie Vašková 

Schválil: Mgr. Milan Šoba, předseda ŠR  


